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	Gunmen Kill 8 in Violent North Mexico Border City

CIUDAD JUAREZ, Mexico – Gunmen barged into a bar in the battered border city of Ciudad Juarez and opened fire late Thursday, killing seven women and one man, authorities said. 
Three other people were wounded at the "Las Torres" bar and were in critical condition, said Arturo Sandoval, spokesman for Chihuahua state prosecutors. 
Sandoval said investigators were still trying to determine who was behind the attack. 
Ciudad Juarez is the center of a fierce turf war between the Sinaloa and Juarez drug cartels, and has become one of the world's most dangerous cities. More than 3,000 people were killed last year in the city of 1.3 million residents across from El Paso, Texas. 
Meanwhile, a shootout between troops and armed men killed nine people in a central Mexican state that hAs seen a rise in drug violence, the government said Thursday. 

The gun battle erupted after soldiers came under fire while investigating a tip about the presence of armed men in Tabasco, a town in the southern part of Zacatecas state, the Defense Department said in a statement. 
One soldier and eight gunmen were killed in the fighting Wednesday night, the statement said. Two other soldiers were wounded and authorities seized six assault rifles, three radios and two bulletproof jackets. 
The statement gave no details about who the gunmen were but Zacatecas lies between territory controlled by the Sinaloa cartel and area disputed by the Gulf and Zetas gangs, and has recently seen a surge in violence. 
In Baja California, 10 soldiers were detained for alleged ties to drug traffickers and turned over to federal prosecutors, the Defense Department said Thursday. 
The brief statement said the soldiers were assigned to the 67th Battalion in the Pacific coast city of San Quintin. It said the three junior officers and seven enlisted soldiers were detained Tuesday and flown to Mexico City on Wednesday. 
Drug traffickers have been recruiting members of the armed forces for years. 
In one of the most shocking cases, Gen. Jesus Gutierrez Rebollo was arrested in 1997 when he was Mexico's drug czar and charged with protecting then cocaine kingpin Amado Carrillo Fuentes, the late leader of the Juarez cartel. Also, the Zetas drug gang was started in the late 1990s by a small group of elite soldiers based in Tamaulipas who deserted to work for the Gulf drug cartel. 
Mexican President Felipe Calderon has deployed more than 40,000 troops throughout Mexico since he launched a crackdown against drug traffickers shortly after taking office in December 2006. 
Drug gang violence in Mexico has seen nearly 35,000 people killed since then. 
In the northern border state of Chihuahua, assailants killed a man who became a local hero after killing three gunmen who had gone to his home to demand extortion money, officials said Thursday. 
Alvaro Sandoval Diaz, 50, and his 35-year-old wife, Griselda Pedroza Rocha, were killed Tuesday night in Puerto Palomas, across from Columbus, New Mexico, Sandoval, the Chihuahua state prosecutors spokesman, said earlier Thursday. 
Last month, Sandoval Diaz opened fire on four armed men who arrived to extort money from him, killing three. The assailants were members of La Linea, enforcers for the Juarez Cartel, prosecutors said. 
Relatives of the couple told the Ciudad Juarez newspaper El Diario on Thursday that the couple's 6-year-old daughter witnessed her parents' killings and that the whole family now planned to leave the town. 
"The girl just curled up as she watched how they killed her father and then her mother," the girl's grandmother, who didn't want to be identified, told the newspaper. 
	Бандиты убили 8 человек в приграничном городе на севере Мексики

Сьюдад Хуарес,Мексика   -По сообщению официальных властей,в четверг вечером вооружённые бандиты ворвались в один из баров приграничного города Сьюдад Хуарес и открыли огонь,убив семь женщин и одного мужчину.Представитель прокуратуры штата Чихуахуа Артуро Сандоваль заявил,что ещё три человека ранены в баре «Лас Торрес» и находятся в критическом состоянии.

Сандоваль сказал,что следователи пытаются понять,кто стоит за этим нападением.

Сьюдад Хуарес превратился в один из опаснейших городов мира с тех пор,как стал центром ожесточённой борьбы за влияние между враждующими группировками наркокартелей Синалоа и Хуарес.Более 3,000 человек были убиты в прошлом году в этом находящемся недалеко от американского города Эль-Пасо,штат Техас,городе,население которого составляет 1,3 миллиона человек.

Тем временем,как объявило правительство в четверг,в перестрелке между войсками и вооружёнными людьми в центре Мексики,в штате,где имеет место всплеск насилия,обусловленного наркотиками,погибли девять человек.

Министерство обороны распространило заявление,в котором говорится,что бойня разразилась после того,как солдаты попали под обстрел во время проверки оперативной информации о нахождении бандитов в Табаско,городе в южной части штата Сакатекас.Один солдат и восьмеро боевиков были убиты в среду вечером..Ещё двое солдат были ранены,и властям удалось захватить шесть винтовок,три переносных радиостанции и два бронежилета.

В заявлении не говорится,кто были эти боевики,Сакатекас находится между территорией,контролируемой картелем Синалоа,и районом,за который борются группировки Галф и Сетас,и который недавно был отмечен всплеском насилия.

Минобороны заявило в четверг,что в Баха Калифорния(Нижняя Калифорния) были задержаны,якобы за связи с наркоторговцами,10 солдат и переданы федералам.

В кратком сообщении сказано,что солдаты приписаны к 67-му батальону города Сан Кинтин и трое младших сержантов и семеро солдат-срочников были задержаны во вторник и в среду на самолёте доставлены в Мехико.

Наркоторговцы давно вербуют в свои ряды военных.Одним из шокируюших случаев был арест в 1997 году Хена Хесуса Гутьерреса в его бытность мексиканским наркобароном и затем обвинение его в покровительстве кокаинового идеолога Амандо Карильо Фуэнтеса,последнего,кто возглавлял картель Хуарес.Также наркобанда Сетас начиналась в конце 90-х с небольшой группы элитных солдат,дезертировавших из армии и вступивших в ряды наркокартеля Галф.

Президент Мексики Фелипе Кальдерон задействовал более 40,000 солдат по всей Мексике,когда начал принимать решительные меры против наркоторговцев вскоре после своего вступления в должность в декабре 2006 года.

С тех пор жестокость наркокарателей в Мексике унесла почти 35,000 жизней.В штате Чихуахуа они убили человека,ставшего местным героем после того,как он убил трёх бандитов,которые пришли к нему домой вымогать деньги.

50-летний Альваро Сандоваль Диаз и его 35-летняя жена Грисельда Педроса Роча были убиты во вторник ночью в Пуэрто Паломас.Нападавшие были членами группировки под названием «Ла линеа»,карателями наркокартеля «Хуарес».

Родственники семейной пары рассказали газете Эль Диарио в четверг,что свидетелем убийства родителей стала их 6-летняя дочь и что вся их семья планирует теперь уехать из города.

Бабушка этой девочки,пожелавшая остаться неназванной,сказала,что девочка испытала тяжелейшее потрясение,когда смотрела,как они убивали её отца,а затем и мать.


